

# BBQ CLEANER / DEGREASER

# NETTOYANT / DÉGRAISSEUR BBQ

ECO-FRIENDLY

ÉCOLOGIQUE

SPECIALLY FORMULATED

FOR PROPANE  
NATURAL GAS  
AND CHARCOAL BBQ

SPÉCIALEMENT FORMULÉ

POUR BBQ AU PROPANE  
GAZ NATUREL  
ET CHARBON DE BOIS

## PROFESSIONAL QUALITY MAINTENANCE PRODUCTS

**PRODEXLAB™ BBQ CLEANER DEGREASER** is a natural and eco-friendly product specially engineered to clean greasy residues on BBQ grills. It will not damage grills or BBQ finish.

**DIRECTION FOR USE:** 1- Allow grill to cool down before cleaning. 2- Wipe or brush off heavy build ups. 3- Spray **PRODEXLAB™ BBQ CLEANER DEGREASER** on surfaces to be cleaned and let it penetrate for 10 minutes. 4- Wipe with a damp clean cloth or a sponge. 5- Rinse well with water. 6- For stubborn deposits, repeat the operation.

**LIMITED WARRANTY:** The manufacturer limits its responsibility to the refund of the product purchase price only. **STORAGE:** KEEP FROM FREEZING.

## PRODUITS D'ENTRETIEN DE QUALITÉ SUPÉRIEURE

**PRODEXLAB™ NETTOYANT DÉGRAISSEUR DE BBQ** est un produit naturel et écologique spécialement conçu pour nettoyer les résidus gras des grilles de BBQ. Il n'endommagera pas le fini des grilles ou du BBQ.

**MODE D'EMPLOI:** 1- Laisser les grilles refroidir avant le nettoyage. 2- Essuyer ou brosser les accumulations. 3- Vaporiser **PRODEXLAB™ NETTOYANT DÉGRAISSEUR DE BBQ** sur les surfaces à nettoyer et laisser pénétrer pendant 10 minutes. 4- Essuyer avec un chiffon humide et propre ou une éponge. 5- Bien rincer avec de l'eau. 6- Pour les dépôts tenaces, répéter l'opération.

**GARANTIE LIMITÉE:** Le fabricant limite sa responsabilité au remboursement du prix d'achat du produit seulement. **ENTREPOSAGE:** ÉVITER LE GEL.



02900

UPC : 8 01098 02900 9

Contains: (2-Methoxymethylethoxy) Propanol, Benzenesulfonic Acid, C10-16-Alkyl Derivs., Comps. with Triethanolamine, Dipentene. Do not ingest. Avoid contact with eyes, may cause eye irritation. Avoid contact with skin. Handle with care. Keep out of reach of children. **FIRST AID TREATMENT:** If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. **EYES:** Rinse with plenty of water for at least 15 minutes. Occasionally lifting eyelids. **SKIN:** Wash contaminated skin with soap and water.

Contient: (2-Méthoxyméthylethoxy) Propanol, Acide Benzenesulfonique, Dérivés Alkyles en C10-16, Composés avec Triéthanolamine, Dipentène. Ne pas ingérer. Éviter tout contact avec les yeux, peut provoquer des irritations aux yeux. Éviter tout contact avec la peau. Manipuler avec soin. Conserver hors de la portée des enfants. **PREMIERS SOINS:** En cas d'ingestion, appeler immédiatement un Centre Anti-Poison ou un médecin. Ne pas faire vomir. **YEUX:** Rincer à l'eau courante pendant au moins 15 minutes. Soulever occasionnellement les paupières. **PEAU:** Laver la peau contaminée à l'eau et au savon.



[www.prodexlab.com](http://www.prodexlab.com)

MADE IN / FABRIQUÉ AU

1 800 771-6728 • St-Hyacinthe, QC J2R 1E4